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Ledamöter Kerstin Järneberg, ordförande HSO
1
 

 Blazena Westerlund, vice ordförande HSO 

 Ove Martinsson  HSO 

 Filip Burman HSO 

 Agneta Hagström DHR
2
 

 Lars Jonsson HSO 

 Ebba Lundgren HSO 

   

Gäster  §§ 1-3 Birgitta Holm stadsdelsnämndens 

ordförande 

 Gunnar Sandell stadsdelsnämndens vice 

ordförande 

 

 

  

Tjänstemän Ulla Thorslund stadsdelsdirektör 

 Thomas Kultti biträdande avdelningschef 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

Justeras:   

  Kerstin Järneberg, ordförande 

 

 

 

Justeras:   

  Blazena Westerlund, ledamot 

 

 

 

Sekreterare:  

  Pia Sundqvist 

 

                                                      
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 De Handikappades Riksförbund – Stockholm  
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-

berg och ledamoten Blazena Westerlund. Justering sker fredag 9 december. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 14 november 2011 anmäldes. 

 
§ 3 Dagens gäster:  Stadsdelsnämndens ordförande och vice ordförande 

Stadsdelsnämndens ordförande Birgitta Holm (m) och vice ordförande 

Gunnar Sandell (s) gästade rådet för att höra dess synpunkter på aktuella 

frågor och angelägna förbättringsområden. Birgitta Holm berättade 

inledningsvis att hon kommer att lämna sitt uppdrag som ordförande i 

stadsdelsnämnden vid årsskiftet.  

 

Gunnar Sandell välkomnade konkreta förslag från rådet på utvecklings-

frågor som nämnden skulle kunna driva vidare. Han föreslog också att 

rådet skulle kunna träffa representanter för fastighetsägaren Atrium någon 

gång per år för att reda ut de återkommande frågor som rådet har om 

tillgängligheten i Farsta Centrum. Vad gäller frågan om tillgängligheten vid 

Farsta Gård, som rådet tog upp vid sitt förra möte, nämnde Gunnar att en 

kontakt skulle kunna tas från politiskt håll med kommunala bolaget 

Stadsholmen, som förvaltar stadens kulturhistoriskt värdefulla fastigheter. 

Kerstin Järneberg åtog sig också att utforma ett förslag till brev från rådet 

till Stadsholmen. 

 

Som exempel på frågor som är viktiga för rådet tog Kerstin upp möjlig-

heten att komma in tidigt i planprocesser. I den frågan är det viktigt att ha 

kontakt med stadsbyggnadsnämndens handikappråd, men det bestämdes att 

rådet också, genom några utsedda representanter, ska ges möjlighet att gå 

igenom planremisser med förvaltningens planeringssekreterare Cecilia 

Rivard innan förvaltningen skriver sina förslag till remissvar. Förvalt-

ningen föreslog även att projektledaren för Tyngdpunkt Farsta, Mohamed 

El Abed, skulle kunna informera vid något av rådens kommande möten. 

 

Blazena Westerlund efterlyste annonser i lokalpressen för verksamheten 

vid det nya Aktivitetshuset Tuben. Stadsdelsdirektör Ulla Thorslund och 

biträdande avdelningschef Thomas Kultti svarade att verksamheten på 

Tuben annonseras i pressen och att information även delas ut på boenden i 

stadsdelsområdet. Dessutom kommer förbättrad informationen i entrén i 

form av en monter. Ibland anordnas aktiviteter med lite kortare varsel, både 

av föreningslivet och förvaltningen, och då kan det vara svårt att hinna 

annonsera i tidningen. Verksamheten är dock redan mycket välbesökt. 

 

Rådet frågade vidare om det planeras tillräckligt med gruppbostäder och 

daglig verksamhet för att uppfylla lagen om valfrihet, LOV. Förvaltningen 

hänvisade till den centrala arbetsgrupp för detta som finns vid stads-
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ledningskontoret. När byggnationen handlar om gluggförtätning, det vill 

säga ofta mindre byggprojekt, kan det dock vara svårt att inrymma 

gruppbostäder. 

 

Birgitta Holm och Gunnar Sandell tackade för möjligheten till denna form 

av dialog med handikapprådet, och Kerstin Järneberg tackade i sin tur för 

ett givande samtal. 

 
§ 4 Datum för rådets sammanträden 2012 

Rådet fastställde följande sammanträdestider för nästa år. 

 

Måndag 9 januari 

Måndag 30 januari 

Måndag 5 mars 

Tisdag 10 april 

Måndag 14 maj 

Måndag 4 juni 

Måndag 20 augusti 

Måndag 17 september 

Måndag 15 oktober 

Måndag 12 november 

Måndag 10 december 

 

Mötena inleds kl 15.00. Dessförinnan samlas rådet till förmöte kl 14.15 – 

15.00. 

 
§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 15 december 2011 

Ärende nr 1: Verksamhetsplan och budget för 2012 (MBL-version) 

Rådet uppskattade den möjlighet man har haft att bidra till förvaltningens 

arbete med verksamhetsplanen, genom de möten som avdelningschef Per-

Ove Mattsson har hållit med Kerstin Järneberg, Blazena Westerlund och 

Ebba Lundgren. Rådet tyckte sig i stort sett ha fått gehör för de frågor man 

velat att planen ska omfatta. Bland annat har gruppen diskuterat en 

inventering av tillgängligheten – ur olika perspektiv – i de samlingslokaler 

som används för öppna evenemang av olika slag.  

 

Ärende nr 3: Svar på skrivelser från (s), (mp) och (v) om trafiksituationen 

vid skolorna med mera 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 7: Ny ledamot (mp) i Farsta näringslivsråd 
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Rådet hade fått ärendet för kännedom och hade inga synpunkter. 

Ärende nr 10: Förslag till Kulturvision 2030 

Rådet påtalade att det är viktigt att det finns tillgång till allmänna lokaler 

med låg hyra om staden vill åstadkomma det rika kulturliv som beskrivs i 

förslaget. 

 

Ärende nr 13: Motion (mp) om fler bänkar i stadsmiljö 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 18: Granskning av barn- och ungdomsboenden enligt LSS 

Rådet hade inga synpunkter. 

 
§ 6 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

 Förvaltningen hade inget att informera om den här gången. 

 
§ 7 Övriga frågor  

Rådet vill gärna att stadens Funktionshinderinspektörer bjuds in till ett 

kommande möte, eller till ett gemensamt möte för råden i söderort. 

Stadsdelsdirektör Ulla Thorslund lovade undersöka och återkomma. 

 

Agneta Hagström tog upp att vissa butikslokaler i Farsta Centrum är svåra 

att ta sig in i med rullstol. Rådet räknar med att kunna ta upp saken med 

fastighetsägaren vid ett kommande möte med dem. Ulla berättade också att 

de nya parkeringsbestämmelserna har börjat gälla på Atriums parkeringar i 

centrum. Närmare information kommer att skickas till rådet. 

 
§ 8 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 9 januari 2012 kl 14.00. Mötet 

hålls på Aktivitetshuset Tuben och inleds med en presentation av lokalerna 

och verksamheterna där. 

 
§ 9 Avslutning 

Rådet och förvaltningen tackade varandra för ett gott samarbete under det 

gångna året. Mötet avslutades. 

 


